
Sprawozdanie z prac Komisji Społecznej w roku 2020 

 

W roku 2020 Komisja Społeczna pracowała w składzie: 

• Agnieszka Dorawa – przewodnicząca 

• Tomasz Rudny – zastępca przewodniczącego 

• Marzanna Szewczyk – członek  

• Dariusz Chojnacki – członek 

 W roku 2020 odbyło się 8 posiedzeń Komisji z czego 1 posiedzenie odbyło się wspólnie z 

innymi Komisjami RM. Komisja zrealizowała 7 założonych w planie pracy zadań. Jedno z zadań a 

mianowicie zadanie zawarte w punkcie 5 planu pracy i dotyczące wizyty w ŚDS nie zostało 

zrealizowane. W związku z czym Komisja złożyła  do Przewodniczącego Rady Miejskiej wniosek 

o możliwość przesunięcia w.w zadania do realizacji w planie pracy naszej Komisji na 2021 rok. 

Powodem niezrealizowania powyższego punktu planu pracy jest utrzymujący się na terytorium 

Rzeczpospolitej Polskiej stanu epidemii wywołanym zakażeniami wirusem SARS-CoV-2.  

 

Zgodnie z planem pracy członkowie Komisji Społecznej w 2020 roku pracowali nad takimi 

zadaniami: 

 W styczniu 2020 roku Komisja opracowała i przyjęła plan pracy na rok 2021 a także 

zatwierdziła sprawozdanie z planu pracy Komisji za rok 2020.  

 W styczniu 2020 roku miało również miejsce posiedzenie Komisji w którym uczestniczyli 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Rolnictwa oraz z Dyrektor WUM. Na spotkaniu 

członkowie Komisji zostali zapoznani z projektem Programu Opieki nad Zwierzętami 

Bezdomnymi oraz zapobiegania Bezdomności Zwierząt na terenie gminy Solec Kujawski. 

 W lutym 2020 roku odbyło się spotkanie z Zastępcą Burmistrza Solca Kujawskiego oraz 

Kierownikiem Biura Zasobów Mieszkaniowych i Windykacji w sprawie gospodarowania zasobem 

mieszkaniowym naszej gminy. 

 W lutym 2020 roku odbyło się również posiedzenie wspólne - Komisji Gospodarki i 

Budżetu oraz Komisji Społecznej w sprawie gospodarowania odpadami w zabudowaniach 

wielorodzinnych i jednorodzinnych na terenie naszej gminy. W posiedzeniu uczestniczyli 

zaproszeni goście - Prezes Zarządu Młodzieżowej Spółdzielni Mieszkaniowej, Członek Zarządu 

Spółdzielni Mieszkaniowej "Transportowiec", Zarządca Nieruchomości, Prezes ZGK oraz 

Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego. 

 W lipcu bieżącego roku odbyło się posiedzenie Komisji dotyczące współpracy naszej 

gminy z organizacjami pozarządowymi. W spotkaniu uczestniczyli zproszeni goście - Inspektor 

ds. Współpracy z Jednostkami Pomocniczymi i Organizacjami Pozarządowymi oraz  Sekretarz 

MiG Solca Kujawskiego. Na posiedzeniu członkowie Komisji zostali zapoznani z Rocznym 

Programem Współpracy Miasta i Gminy Solec Kujawski z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 o działaności pożytku publicznego i o wolontariacie. 



Odczytane zostało również sprawozdanie dotyczące współpracy gminy z organizacjami 

pozarządowymi za rok 2019 i obecny 2020. 

 W sierpniu bieżącego roku miało miejsce posiedzenie Komisji, którego celem było 

omówienie punktu 6 planu pracy komisji dotyczącego rewitalizacji Placu Jana Pawła II 

przebudowy i budowy dróg na terenie gminy (osiedle leśne), oraz "Nasycalni Sportu". W 

spotkaniu uczystniczył zaproszony gość Dyrektor Wydziału Inwestycji i Planowania 

Przestrzennego. 

 W październiku 2020 roku zostało zwołane posiedzenie Komisji na prośbę Kierownika 

Referatu Ochrony Środowiska i Rolnictwa w celu dokonania analizy Programu Ochrony Zwierząt 

Bezdomnych i Dzikich. Na spotkaniu zostało przedstawione również sprawozdanie dotyczące 

Ochrony Zwierząt na dzień 30 września 2020 r. W posiedzeniu uczestniczyli również 

Podinspektor ds. Ochrony Środowiska oraz przewodnicząca Komisji Edukacji i Sportu. 

 W listopadzie 2020 roku miało miejsce posiedzenie Komisji w celu zaopiniowania 

projektu budżet na rok 2021. 

 Posiedzenia Komisji dotyczyły również omówienia założeń i uwarunkowań 

przygotowanych uchwał na bieżące sesje Rady Miejskiej podczas posiedzeń wspólnych komisji 

stałych. 

 Ponadto z zadań stałych, Komisja dokonała analizy materiałów sesyjnych, szczególnie w 

zakresie spraw dotyczących kompetencji Komisji. Analizowała sprawozdania z wykonania 

budżetu. Współpracowała z innymi Komisjami Rady Miejskiej. Członkowie Komisji brali udział w 

posiedzeniach Komisji  Mieszkaniowej. Komisja dokonała wnikliwej analizy projektu budżetu 

na 2021 rok. Nie wnosząc żadnych uwag i wniosków zaopiniowała projekt budżetu na 2021 rok 

pozytywnie. 

 

 

 

Agnieszka Dorawa 

Przewodnicząca Komisji Społecznej  


